



Møtt opp: Nestleder Emilie Heiberg, Marwa Nader (UTV), Emilie Høybråten Hansen (OLA), Anna Teresa Villar Sundal (kultur og kommunikasjon), Aurora Stetskevitch Møllersen (INTER), Marthe Linnestad Storo (SAMFØK), Guttorm Grønli (PSI PROF), Signe Iversen (PSI Å, B, M), André Claxton-Berge (sosiologi), Shayan Seifnia, Ane Grieg Rlisenæs (samf.geo.), David Johnny Pettersen (Offadm), Håkon Wraa Måge (STV)

Forfall: Leder Hugin

Sendt til: Program- og fagutvalg ved SV-fakultetet
Studentutvalget ved SV-fakultetet

Kopi: Assisterende fakultetsdirektør, Studentparlamentet (SP), SVFF

Referat fra Studentutvalgsmøte - studieåret 2021/2022

Møtedag: 10. okt. 2022

Møtetid: 16:15-18:00

Sted: Harriet Holters Hus – Seminarrom 140

Konstitueringssaker

Sak nr. 11 **Sak nr. 11 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige SVSU-møte**
Ble ikke gjort

Orienteringssaker

Sak nr. 12 **Innlegg fra Arbeidslivskoordinator Barbro Kolbjørnsrud**

Barbro orienterer:

Karrierekursene er tilbud som kommer hvert semester. Før kom det senere i studeiløpet. Har vært i prosess med karrieresenteret for å lage emnene som er Finn din framtid. Det er en nettside på UiO. Det er seks emner for hvert semester i bachelor. Man kan melde seg på på studentweb, det er ikke noe krav for å tatt de tidligere karriere-emner for å melde seg på. Det er ikke krav eller studiepoeng på samme måte som andre emner. Det oppfordres til å ta med dette til fagutvalgene. Det er ditt eget arbeid for veien videre. Du vil kun få opp emnet som er relevant for hvor du er i bachelorgraden din. UiO og SV er de første som gjør dette i Norge. Det blir også et møte med direktoratet om denne typen karriereveiledning. Det er karrieresenteret som står på det faglige. Master-emnene kommer senere, og det kommer på engelsk men med undervisning på norsk også. Det anbefales at masterstudenter blir med, og

at de er frampå på f.eks. karriereuken. Det har ikke vært nok påmeldinger denne høsten.

- Psi (Å, B, M): Hva er vitenskapsbutikken?
- Barbro: Det er mer master-rettet. Det er utlysninger med beskrivelser av samarbeid mellom masterstudenter og arbeidslivet.
- Nestleder: Når stenges disse emnene?
- Barbro: Emnene stenges ikke på samme måte som ordinære emner, er litt mer løpende.
- PSI (prof): Foregår dette på SV eller vil noe skje på PSI?
- Barbro: Det kan også være prosjekter som skjer på PSI, du kan også bruke psykologi flere steder/prosjekter.

Barbro orienterer: Det er potensiale for å bruke alumni, f.eks. for å invitere seg selv til en bedrift eller invitere bedrifter hit. Det er også en fordel for de som kommer etter i PU og FU. Firmaer som Deloitte og departementer er ofte interessert i å komme. Alumni er en gullgrube hvis man vil synliggjøre bransjer, måter å jobbe på og generell arbeidslivsrelevans. Husk å skriv mailer som er grammatisk korrekt, god med signatur og generelt ryddig og ordentlig. Du representerer linjen din men også UiO. Gjør det lettere for PU og FU som kommer etter. Det er også lov å spørre bedrifter om støtte.

- UTV: Er det bare en time?
- Barbro: En time på canvas og to timer på en lignende setting som dette.
- Har dere fått noe tilbakemelding? Kan du si noe om responsen.
- Barbro: Nei. Vi er i læringsmodus. Det var 200 studenter totalt, det var litt lite. Vi vet vi må jobbe med markedsføringen av det. Vil også ha hjelp fra PU og FU, men det er workshoppene som er viktig, da kan man sparre med andre.

Barbro orienterer: Dette løpet skal hjelpe både de som er sikker på det de vil, men også de som er mer usikre. Læringsmålene i emnene er hentet fra vitnemålsteksten din. Hva kan jeg, og hvordan kan jeg formidle det. En rød tråd gjennom programmet.

- Nestleder: Det er fint for å se arbeidslivsrelevans.
- Barbro: Faglig interesse er viktigste grunn til at man lykkes og velger studier. Det ønskes at man skal sitte igjen med besvarte spørsmål etter endt studietid.
- PSI (prof): Skulle ønske dette var formidlet tidligere. Og ev. på PSI.
- Barbro: Bare "bestill" oss! Vi kommer.
- Det er en god ide å formidle det tidligere.
- Barbro: Det var en del av studiestarten. Det er mye informasjon tidlig. Hvis dere har aktiviteter der dere vil at vi skal komme, kommer vi gjerne

Sak nr. 13 Orientering fra SVSU v/leder/nestleder

Ble ikke gjennomgått

Sak nr. 14 Orientering fra FU/PU

Ble ikke gjennomgått.

Sak nr. 15 Orientering fra SVSUs verv

Ble ikke gjennomgått.

Sak nr. 16 Orientering fra Studentparlamentet

Ble ikke gjennomgått.

Diskusjons- og vedtakssaker

Sak nr. 17 Aktuelle saker

Nestleder: Først vil vi ta opp plakaten som er hengt opp.

- PSI (prof): Meldesystemet til UiO er ikke anonymt. Man kan ikke varsle noe uten å bli "outet" selv.
- Ekstern: Det må være noe kontekst for at noe skriver noe sånt. Noe må ha skjedd for å skrive noe så alvorlig. Ville vært rart å skrive noe sånt hvis ikke noe hadde skjedd.
- PSI (Å, B, M): Det er viktig at vi viser at vi tar det på alvor og at vi har sett dette i SVSU. Dette er viktig at dette blir tatt seriøst slik at ingen blir avskrekket fra å varsle. Vi bør ha møte med fakultetet.
- PSI (prof): Vi ønsker det skal være transparent hvordan varslinger behandles. Bedre kommunikasjon, ev. på tavlene. Vi ønsker mer informasjon om varslingssystemet.
- Ekstern: Det er litt å gå i sirkler å finne ut hvem som har hengt det opp, men samtidig vet vi ikke hvordan vi kan hjelpe uten å vite hva som har skjedd. Og hva skal vi gjøre med plakatene
- Inter: Vi skal ikke gå å lete etter en person, det blir nesten en måte å straffe personen på nytt igjen. Men synes vi kan oppfordre personen til å komme til oss for å snakke om saken. Finne en måte for dem til å kontakt oss. Hvis noen legger så mye arbeid inn i dette, så bryr de seg. Derfor er det bra om de blir involvert, om de ønsker.
- Inter: Vi må komme med en offentlig uttalelse hvor vi gjør det tydelig av vi ser det, vi bryr oss og vi ønsker å gjøre noe med det. Uten å dømme den som har gjort dette.
- PSI (Å, B, M): For eksempel skrive dette: Takk for at du har sagt i fra, vi tar et møte, ta kontakt neste gang så kan vi hjelpe videre. Hvis det går igjennom oss SVSU så går det ikke fra dem direkte. På skjermen.
- UTV: Er det et poeng å snakke med Læringsmiljøkontakt.

- UTV: Det er et poeng at vi ikke sier noe i fra, før vi vet noe hva saken er.
- Nestleder: Skal vi skrive på plakatene at vi ser det og jobber med det? I stedet for å ta det ned.
- PSI (Å, B, M): Viktig at vi kommuniserer dette om ikke lenge, så det er tydelig at vi tar det med alvor. Kjøre to kanaler samtidig, viktig at vi ikke utsetter å ta kontakt.
- PSI (Å, B, M): Viktig å møte dette med omsorg. Takk for at du har sagt i fra, vi har sett det, vi tar det på alvor vi tar det med videre hilsen SVSU. Tre steg: vise vi er på ballen, komme med oppdatering, fint om det står på skjermene.
- Nestleder: Skal vi vente med å ta det ned?
- PSI (Å, B, M): Sender uheldig signal.
- Nestleder: Vi må få kontakt med Hugin raskt om tilgang til skjermene.
- PSI (Å, B, M): Utkast til hugin, tar kontakt med de ansvarlige for varslingsystemet,
- PSI (prof): Det er en viss risiko for at det handler om ingenting også.
- Ekstern: Ev. skrive, hvis du vil ta kontakt med oss kan du det.

Sak nr. 18 Vi skal jobbe sammen angående «Hvordan innføre nye «læringsanalyser ved UiO?».

Nestleder orienterer: Vi skulle tatt dette opp i dag, men dette er en prosess som tar veldig lang tid. Det kan være fint å ha i bakhodet. Det som ble sagt på forrige møte ble tatt opp på fakultetsmøte.

Annet

Sak nr. 19 Eventuelt / Misc.

Marte orienterer: Vi ønsker større vask der kontorene er. Det er plass til det. Ev. ny utslagsvask. Håper det kan tas videre.

Økonomi orienterer: Nå har en i hvert PU og FU fri printekvote. Det er ønske om at utvalgte studentforeninger kan låne ut denne frie printekvoten. Det er utfordringer om hvordan vi definerer utvalgte osv.

- Økonomi: Hvis det er veldig få som spør er det ikke et problem, men kan bli et problem hvis alle vil ha det.
- UTV: Vanskelig om du ikke har tilknytning til PU og FU.
- Økonomi: Man kan f.eks. avgrense til UiO-tilknyttede foreninger, og så kan man søke til FU/PU.
- PSI (prof): God ide, bør behøvsprøves.



PSI (Å, B, M) orienter: Vi har fått en fotograf. Ønsker å ta et gruppebilde og hver komite, og hvert verv.. Prøver å finne tid hvor det passer. Mtp tidshensyn, kan det hende at vi kun tar gruppebilde.

- Sekretær: Kan vi lage en poll på når folk kan?
- PSI (Å, B, M): Jeg kan lage det nå.

Aurora orienterer: Vi snakket om honorering. Vi ville ha en fast sats, og en bonus. Dette kan være vanskelig å beregne. Vi foreslår at vi deler denne bonusen i to, noen får fast bonus så lenge ting gjøres (spesielt for de som har jevnt arbeid) andre kan ev. få tildelt etterhvert.

- Økonomi: Foreslår at man mister rett på honorar etter f.eks. tre møter.
- Inter: Kan det kun gjelde når man uteblir uten vara/varsling.
- Økonomi: Ev. at vara får honorar i steden for representant
- Nestleder: At man unntar de som gjør vervene sine.
- UTV: Utviklingsstudier skal ha litt penger fra SVSU, men de får ikke fordi bankkontoen vår er stengt. Jeg trenger tilgang til Google drive.
- Nestleder: Marwa og sekretær skal ha tilgang

Oslo 10. okt. 2022

Beste hilsen

Håkon Wraa Måge

Sekretær i Studentutvalget ved Det samfunnsvitenskapelige fakultet